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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr.40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 19 
 
Rīgā, Grostonas ielā 6b, Rīga, LV-1013 
2018. gada 9. oktobrī, pulksten 14:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo Japiņš, 
Edgars Dupats, Andris Kreislers, Laura Stepane.   
 
Uzaicināti: Ģenerālsekretārs Ivo Čerbakovs, izpilddirektore Dace Dimante, preses sekretārs 
Toms Markss, MTB izlases galvenais treneris Normunds Noreiko, BMX izlases galvenais treneris 
Ivo Lakučs. 
 
Padome sanākusi četru locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs I. Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes darba 
kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
2. Atskaite par Latvijas BMX sportistu rezultātiem Pasaules kausa noslēdzošajos posmos – I. 
Lakučs. 
3. Atskaite par Latvijas MTB sportistu rezultātiem pasaules čempionātā – N. Noreiko.  
4. Atskaite par aizvadīto UCI kongresu – I. Čerbakovs, I. Japiņš.  
5. Par UCI kontinentālās riteņbraukšanas komandas “Amore & Vita Prodir” reģistrāciju Latvijā – 
I. Japiņš.  
6. LRF izdoto licenču cenu apstiprināšana 2019. gada sezonai – D. Dimante, T. Markss. 
 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
I.Japiņš aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr.19 apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokolu Nr.19. 
 
2. Atskaite par Latvijas BMX sportistu rezultātiem Pasaules kausa noslēdzošajos 
posmos – I. Lakučs. 
I. Lakučs informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas sportistu sasniegtajiem 
rezultātiem Pasaules kausa BMX superkrosā sezonas noslēdzošajos posmos Argentīnā. I. Lakučs 
pauž viedokli, ka sasniegtie rezultāti kopumā vērtējami kā neapmierinoši. I. Lakučs izceļ Vinetas 
Pētersones izcīnīto desmito vietu Pasaules kausa kopvērtējumā, kas sportistei nodrošinās 
iespēju saglabāt vietu Latvijas Olimpiskajā vienības sastāvā. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par Latvijas BMX sportistu sasniegtajiem rezultātiem 2018. gada sezonā un 
nepieciešamajiem uzlabojumiem nākamajā sezonā. I. Lakučs norāda, ka, lai cerētu uz labākiem 
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rezultātiem augstākā mēroga starptautiskajās sacensībās, visiem elites sportistiem būtu jāstrādā 
vienotā sistēmā.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai I. Lakuča ziņojumu.  
 
3. Atskaite par Latvijas MTB sportistu rezultātiem pasaules čempionātā – 
N. Noreiko.  
N. Noreiko informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas MTB sportistu sasniegtajiem 
rezultātiem pasaules čempionātā MTB XCO krosā un MTB Downhill disciplīnās. N. Noreiko 
sportistu sasniegtos rezultātus vērtē kā apmierinošus. Izceļ Paulas Žibasas izcīnīto piekto vietu 
junioru meiteņu grupā MTB Downhill sacensībās, kā arī Mārtiņa Blūma iegūto 45. vietu vīriešu 
elites MTB XCO krosa sacensībās. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par Latvijas MTB 
sportistu sasniegtajiem rezultātiem pasaules čempionātā un nepieciešamajiem uzlabojumiem 
izlases darbā nākamajā gadā. N. Noreiko aicina padomes locekļus piešķirt lielāku finansiālo 
atbalstu Paulai Žibasai, ar mērķi labāk sagatavoties 2019. gada pasaules čempionātam, kurā 
sportiste startēs sieviešu elites grupā.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai N. Noreiko ziņojumu. 
 
4. Atskaite par aizvadīto UCI kongresu – I. Čerbakovs, I. Japiņš.  
I. Čerbakovs informē par Austrijas pilsētā Insbrukā aizvadīto Starptautiskās Riteņbraukšanas 
savienības (turpmāk tekstā – UCI) kongresu. I. Čerbakovs izceļ UCI vēlmi paplašināt tās sastāvā 
esošo dalībvalstu skaitu, kā arī veikt dzimumvienlīdzību UCI menedžmentā. I. Japiņš informē par 
kongresa laikā izveidoto Ziemeļvalstu apvienību, kurā iekļauta arī Latvijas Riteņbraukšanas 
federācija. I. Japiņš norāda, ka organizācijas mērķis ir aizstāvēt Ziemeļvalstu intereses UCI, kā 
arī veidot sadarbību starp organizācijā esošajām valstu riteņbraukšanas federācijām. E. Dupats 
aicina A. Ozolam un A. Bēcim sagatavot LRF aktuālos jautājumus par BMX, šosejas un MTB 
riteņbraukšanas attīstību. I. Japiņš aicina A. Bēcim sagatavot iesniegumu UCI ar lūgumu UCI 
treniņu centrā iekļaut divas Latvijas junioru vecuma šosejas riteņbraucējas.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ: 
4.1. Pieņemt zināšanai I. Čerbakova un I. Japiņa ziņojumus.  
4.2. Uzdot A. Ozolam un A. Bēcim sagatavot LRF aktuālos jautājumus par BMX, šosejas un MTB 
riteņbraukšanas attīstību. 
4.3. Uzdot A. Bēcim sagatavot iesniegumu UCI ar lūgumu UCI treniņu centrā iekļaut divas 
Latvijas junioru vecuma šosejas riteņbraucējas.  
 
5. Par UCI kontinentālās riteņbraukšanas komandas “Amore & Vita Prodir” 
reģistrāciju Latvijā – I. Japiņš.  
I. Japiņš informē par UCI kontinentālā līmeņa Itālijas riteņbraukšanas komandas “Amore & Vita 
Prodir” komandas izteikto vēlmi veikt savu reģistrāciju Latvijā. I. Japiņš norāda, ka komanda 
vēlas veikt savu reģistrāciju Latvijā dēļ Itālijā pastāvošajiem sarežģītajiem nosacījumiem 
komandu reģistrācijas procesā. I. Japiņš pauž viedokli, ka “Amore & Vita Prodir” komandas 
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reģistrācija Latvijā būtu jāatbalsta, jo tas dotu iespēju sešiem Latvijas riteņbraucējiem šīs 
komandas sastāvā startēt augsta līmeņa UCI kategorijas velobraucienos. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par nosacījumiem, kas jāievēro “Amore & Vita Prodir” komandai, ja tā vēlas 
savu komandas reģistrāciju veikt Latvijā.   
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt “Amore & Vota Prodir” komandas reģistrāciju Latvijā, ar noteikumu, ja tiek ievēroti 
visi UCI noteiktie noteikumi par reģistrācijas procesu.  
 
6. LRF izdoto licenču cenu apstiprināšana 2019. gada sezonai – D. Dimante, 
T. Markss. 
D. Dimante iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar spēkā esošām LRF izdoto sportistu 
un apkalpojošā personāla licenču cenām. T. Markss aicina padomes locekļus balsot par licenču 
cenas paaugstināšanu no 25 līdz 30 EUR “Cycling for all” un “Master” kategoriju sportistiem, ar 
mērķi uzlabot Latvijas amatieru čempionātu šosejas riteņbraukšanā grupas un individuālajos 
braucienos, kā arī Latvijas čempionāta MTB XCO krosā, Latvijas kausa šosejas riteņbraukšanā 
un Latvijas Nacionālā MTB ranga organizatorisko līmeni. T. Markss norāda, ka Latvijas amatieru 
čempionātos un Latvijas kausa finālposmā 2019. gadā netiek plānots ieņemt dalības maksas no 
sportistiem. E. Dupats aicina paaugstināt LRF izsniegto vienas dienas licenču cenu no 13 līdz 15 
EUR, bet pārējo kategoriju licenču cenas atstāt 2018. gada līmenī. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par LRF izdoto licenču esošajām cenām un nepieciešamību tās grozīt.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Andrim Kreisleram un Laurai 
Stepanei par,  NOLEMJ: 
6.1. Noteikt LRF izdoto licenču cenu “Cycling for all” un “Master” kategoriju grupu sportistiem 
2019. gada sezonā 30 EUR apmērā. 
6.2. Noteikt LRF izdoto vienas dienas licenču cenu 2019. gada sezonā 15 EUR apmērā.  
6.3. Pārējo kategoriju LRF izdoto licenču cenas saglabāt 2018. gada līmenī.  
 
Padome darbu beidz pulksten 16:15. 
Nākamā padomes sēde noteikta 2018.gada 15. novembrī. 
 
Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Andris Kreislers 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
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Laura Stepane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes locekle    ____________________________ 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
 
 


